
ACTA DE LA REUNIÓ DE L’AMPA DE L’INSTITUT SALVADOR SUNYER DE SALT

Data: Dilluns 13 de setembre
Hora: 19 h
Lloc: Bar Jordi (el centre estava tancat)
Amb la presidenta Mare Mancebo i 9 assistents més.

Punts que es tracten:
1.- Presentació d'Ampa i horari de reunions
2.- Resum de la reunió del Consell Escolar
3.- Tresoreria
4.- Projecte Cuines
5.- Altres temes

1.- Presentació d'Ampa i horari de reunions
Es decideix fer una reunió de presentació per als pares i mares dels nous alumnes en les
properes setmanes. Serà una presentació de l'AMPA, curta, de benvinguda. Es proposa fer
un canvi d'hora (a les 20h), aj que alguna pare ho ha demanat. Serà posterior a la reunió de
pares i mares i s'anunciarà la data en aquesta reunió. Als de 1r se'ls passarà un paperet.

Finalment, es decideix que la pròxima reunió sigui a les 19.30 h i posar hora de finalització.
També es proposa fer un calendari de reunions d’AMPA perquè els assistents es puguin
planificar.

2.- Resum de la reunió del Consell Escolar
L'Èlia i la Paula fan un resum del darrer Consell Escolar al qual han assistit i que s’ha
celebrat aquest setembre.
Expliquen que:
-L’institut seran 15 grups d'ESO i als Cicles Formatius els han deixat sense aules  de 14 a
15 h, perquè estan ocupades pels d'ESO.
- S'ha eliminat l'Aula de Música perquè no hi ha espai.
- L'entrada i sortida es farà al davant de l'Espai Gironès per evitar el pas de vianants de
l'altra porta i els accidents (l'any passat n'hi va haver un, d'accident).
- Tema COVID. Els vacunats no s'han de confinar però caldrà fer una prova d'antígens a la
farmàcia. Ningú no sap si serà gratuïta.
- La gran novetat és que no poden portar els mòbils a l'institut. Bé, el poden portar però no
por sortir de la motxilla.
- Van rebre 8.800 euros extres del Departament per llibres i material. L'any passat van
comprar més ordinadors.
- Les extraescolars aquest any començaran tan aviat com sigui possible.
- S'ha demanat el Batxillerat artístic
- L'edifici els limita molt a demanar altres cicles, com ara el patronatge o confecció, però es
necessita un taller (espai gran).
- Es vol demanar el cicle formatiu de danses urbanes
- Continuen amb dos projectes a l'any.



- La directora els ha explicat que vol fer més reunions de departament per millorar la
planificació i la coordinació entre tots.
-  Hi ha 12 professors nous. Continua la integradora (en tenen dues mitges per qüestió
d'hores). L'educador social és el mateix de l'any passat (n'estaven molt contents).
- S'ha pintat l'institut.

Es constata que l'institut està limitat per l'espai i precisament per la manca d'espai, no es
poden demanar cicles formatius interessants. I que és extrany que els cicles formatius
depenguin de si les direccions tenen interès en demanar-los.

En general es constata que amb la nova direcció hi ha moltes ganes de fer coses i tirar
endavant projectes i que s'ha fet una feina d'estructurar l'institut, amb un claustre molt
motivat.

3.- Tresoreria
Hi ha una subvenció de l'Ajuntament la documentació de la qual s'ha de presentar el dia 15
de setembre. Enguany, però, han canviat els requeriments. Hem demanat diners per a
diferents projectes
1.- Projecte pati (neteja i arranjament del pati)
2.- Projectes cuines (llibre i vídeo)
3.- Biblioteca (fons per a la biblioteca).
4.- Projectes xiulet (taules de ping pong)
5.- Reutilització de llibres
6.- Mercat d'Ampes Segona mà
7.- Sant Jordi
S’han adjuntat les factures corresponents. També s'ha redactat la memòria.

De la tresoreria: hi ha diners i s'han de gastar.
-Es proposen fer subscripcions de revistes.
-Es proposa fer un llibre en el projecte de cuines i també un web, comprant el domini per fer
un web i anar incloent receptes. De moment tenim gastat 2.455,70 (dels quals hi ha un 150
euros en tiquets de supermercat).
-Es proposa donar ajuts a les excursions dels alumnes. També es pot proposar alguna
excursió per gastar amb els nens.
-Es proposa donar diners (l’Ampa en té)  per al gaudi dels nens i que quedi clar que és
subvencionat per l'AMPA. Per exemple, per a excursions i sortides.
- Queda pendent la subscripció a 4 revistes: Cavall Fort, Reporter Doc, Revista Petit
Sapiens i Muy Interesante Kids o National Geografic Kids (aquestes dues darreres a triar).

4.- Projecte Cuines
Es proposa fer una reunió exprés de la Comissió per seguir tirant endavant el projecte.

5.- Altres temes
Es proposa que la reunió de principi de curs s’obri a les propostes dels assistens, perquè la
gent digui que vol que faci l'AMPA.



El tema de coordinació Centre-Ampa es feia abans del Consell Escolar. Era una fòrmula que
funcionava molt bé. Es proposa de reprendre-ho.

També es recorda que ha canviat el delegat d'Enseyament i director dels serveis territorials.
L'any que ve hi haurà una aula més primer. Els problemes d'espai persisteixen i s'agreugen.

Es demana que es pengin les actes al web de l'escola, en l'apartat de l'AMPA.

S'aixeca la sessió a les 20.37 h


